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Ulla Hamilton Åsa Romson 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (m) ordförande  

Åsa Romson (mp) vice ordförande  

 

Lennart Jansson (m)  

Lena Bring (m)  

Torbjörn Erbe (m)  

Daniel Valiollahi (m)  

Per Ola Bosson (m)  

Karin Karlsbro (fp)  

Eva Louise Erlandsson Slorach (s)  

Malte Sigemalm (s)  

Ulla Jöhnk (s)  

Godfrey Etyang (s) § 1-16  

Stellan F Hamrin (v)  

 
Ersättare: 

 Ulf Linder (m)  

Nils Ingelström (m)  

Björn Gülich (m)  

Gerd Sjöberg-Granlund (s) tjänstgörande § 17 -21   

Hassan Said Mahamed (s)  

Carina Paulsson (s)  

Fredrik Canerstam (s)  

Charles Berkow (mp)  

Tina Kratz (v)  

  

Förhinder har anmälts av ersättarna Aysin Hartzell (m), Anders Broberg (kd) och 

Gustav Åkerblom (fp). 

 

Föredragande vid sammanträdet var direktör Gunnar Söderholm. 

Dessutom var biträdande borgarrådssekreterare Karin Dhakal och miljöförvaltningens 

avdelningschefer närvarande. 

 



  

 § 6 

Miljö- och hälsoutredningen 2008 - värdering av påverkan och källor 

Dnr 2006-002363-203 

Bordlagt den 23 september 2008 § 9 

 

Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutade enligt kontorets förslag. 

 

1  Godkänna förvaltningens rapport Miljö- och hälsoutredning 2008 – Värdering av 

 påverkan och källor, samt tillhörande bilaga.  

 

2  Miljö- och hälsoutredningen ska, vid sidan om lagstiftning och uppdrag i budget, 

 utgöra ett underlag för prioritering av förvaltningens aktiviteter i 

 verksamhetsplaneringen för 2009.  

 

3  Miljö- och hälsoutredningen ska fortsätta att utvecklas avseende metodik och 

 underlag, i enlighet med tjänsteutlåtandet.  

 

Ärendets handling 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 8 september 2008. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1)  Ordföranden Ulla Hamilton (m), vice ordförande Åsa Romson (mp) och 

 ledamöterna Karin Karlsbro (fp) och Stellan F Hamrin (v), föreslog att (se 

 beslutet). 

 

2) Ledamoten Eva Louise Erlandsson Slorach (s), föreslog att miljö- och 

 hälsoskyddsnämnden beslutar enligt följande: 

 

  1. Förvaltningens förslag till beslut godkänns. 

 2. Miljö- och hälsoskyddsnämnden hemställer att kommunstyrelsen uppvaktar 

     regeringen i enlighet med nedanstående samt därutöver anför följande: 

 

Regeringen bör omedelbart uppdra år berörda myndigheter att arbeta fram ett 

system för ekonomiska styrmedel som minskar dubbdäcksanvändningen och 

därmed kommer till rätta med de höga partikelhalterna i delar av Stockholms 

vägnät. 

 

I övrigt visar rapporten tydligt att det finns tre viktiga områden att arbeta med 

för Stockholm: 

 Utveckling av kollektivtrafiken och befrämjandet av nya resvanor som minskar 

den icke nödvändiga biltrafiken. 

 Ett offensivt arbete gentemot andra aktörer måste bedrivas inom luft- och 

vattenvårdsområdet, inte minst gentemot grannlän och grannländer runt 

Östersjön. 

 Inom byggverksamhet och fastighetsförvaltning måste byggkvalitet och 

materialval utvecklas för att minimera miljöbelastningen och främja 

människors hälsa. 

 

Allt detta är områden som prioriterats ned av den nuvarande majoriteten. I 



  

oppositionens budgetreservationer finns dock både resurser för och ambitioner 

att bedriva ett sådant arbete.  

 

Omröstning 

Ordföranden ställde de framlagda förslagen emot varandra och nämnden beslutade 

enligt Ulla Hamiltons m.fl. förslag till beslut. 

 

Reservation 

Ledamöterna Eva Louise Erlandsson Slorach (s), Malte Sigemalm (s), Ulla Jöhnk (s) 

och Godfrey Etyang (s), reserverade sig mot beslutet med hänvisning till Eva Louise 

Erlandsson Slorachs förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande gjordes av ordföranden Ulla Hamilton (m) och ledamöterna Lennart 

Jansson (m), Lena Bring (m), Torbjörn Erbe (m), Daniel Valiollahi (m), Per Ola 

Bosson (m) och Karin Karlsbro (fp), enligt följande: 

 

Rapporten utgör ett bra underlag för nämndens framtida prioriteringar för stadens 

miljöarbete.  

 

Utredningen visar tydligt att det finns flera viktiga områden att arbeta med för 

Stockholm däribland befrämjandet av nya resvanor, luft och vattenvårdsfrågor och bra 

materialval vid byggande. Det kan konstateras att dessa områden ligger väl i linje med 

de prioriteringar som gjorts i stadens miljöprogram. Förvaltningen arbetar även med 

riktad tillsyn gentemot fastighetsägare för en förbättrad fastighetsförvaltning.  

 

Särskilt uttalande gjordes av Åsa Romson (mp), enligt följande: 

 

En gedigen genomgång och viktig analys kring miljö- och hälsoproblemen i 

Stockholm som vi välkomnar som viktigt underlag för kommande verksamhetsplan. 

Det behövs dock även ett perspektiv kring användning av naturresurser för att helt 

täcka in stadens miljöpåverkan. Nu finns energianvändning med medan övriga 

resursflöden saknas. Det hade också varit bra om analysen kring åtgärder hade vågat 

komma med förslag kring vilken rådighet som nämnden eller staden skulle behöva för 

att bedriva miljö- och hälsoskyddsarbetet än mer effektivt. 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Maria Stigle 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


